
 

   

Вицепремиерът Меглена Кунева: Община Плевен има
ясно формулирани искания към държавата
понеделник, 11 април 2016

 Известно е, че общините са по-добрият стопанин и в тази връзка ще потърсим възможности да
изградим залата, която може да превърнем в панаирна палата. Тук могат да се провеждат редица
изложения, конференции, семинари и т.н., продължи кметът. От Министерството на финансите ще
искаме целева субсидия за основен ремонт на Втора задгарова улица във връзка с реализацията на
крупна инвестиция на френската фирма за малц „Малтери суфле”. Собствениците на предприятието са
получавали обещания повече от една година да се извърши рехабилитация на пътното платно, за да
може безпрепятствено да се движат ежедневно камиони с тежки товари. Ремонтът е условие „Малтери
суфле” да вземе окончателно решение в Плевен или в друг български град ще построи новия си завод.
За осъществяването на дейностите са необходими над 1 милион лева. Сумата е непосилна за Община
Плевен, при положение че общо средствата за капиталови разходи за годината са около 3 милиона
лева, каза още Георг Спартански. Съпредседателят на Парламентарната група на Реформаторския блок
Найден Зеленогорски, който също присъства на срещата с журналисти, се ангажира да запознае
останалите плевенски депутати с поставените от кмета на Община Плевен въпроси и заедно да уточнят
позициите си по тях. Зеленогорски се надява на консенсус и обединяване около решаването им по
примера на общите действия за разкриване на новия Факултет по фармация в Медицински университет
- Плевен.
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